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Deltagere:  

 

 

             

 

 

Mødedato: Mandag den 25. oktober 2021 

Mødetid: Kl. 17.15-19.00 

 

Mødested::  

 

afbud f ra  

  

 

Pernille Jensen, Mads C. Pilgaard, Peter Enevoldsen og Jan 

Ovedal 

 

 

  

D: Drøf telse 

B: Beslutning 

O: Orientering 

 

Punkt 1 

5 min 
B + O: Godkendelse af dagsorden samt præsentation af JM 

Indhold  

Til referat Dagsorden godkendt 

Ansvar  

 

Punkt 2 

10 min 
O: Information fra… 

Indhold 

- Elevråd – Sam og Oliver L. 

Elevrådet arrangerer stikboldturnering med blandede 
hold i efteråret. 
Elevrådet har sat skilte op med rygeforbud og nej tak til 

hundeluftning på udearealerne.  
2 elever fra elevrådet har deltaget i fælles elevrådsdag i 
Hammel. Dagen handlende om klimatiltag i kommunen, 

og elevrådene skulle komme med ideer til mulige nye kli-
matiltag i kommunen. 
Motionsdagen- spændende og sjove aktiviteter som alle 

kunne deltage i. 

http://www.lilleaaskolen.dk/
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5 a. forældre lavede sunde madbokse, som hovedparten 
af eleverne købte til afsluttende frokost i multisalen. 

 
- Formand 

Ingen meddelelser. 

 
- Medarbejdere  

Isabell opstarter et SFO-kor. Der var stor tilslutning til 

første gang (16 stk.) 
              

- Ledelse 

Forældretilfredshedsundersøgelse udsendes sidst i okto-

ber. Der er nogle uger til at få svaret på den. 

Indskrivningsprocessen til kommende skoleår er gået i 

gang. Der er 28 børn, som bor i vores distrikt, men vi hå-

ber på 20 – 22 elever i 0 kl. i næste skoleår, da der vil 

være nogle forældre, der vælger andre skoler af forskel-

lige grunde. 
 

Til referat  

Ansvar  

 

Punkt 3 

20 min 
O + D: Status på fremtidig ledelsesstruktur  

Indhold 
- Der har været afholdt diverse møder, og den samlede besty-

relse orienteres herom. 

Til referat 

- Jonas, Vicki, Lone og Knud informerede fra de 2 møder, 

der har været afviklet. 

Næste møde i udvalget er d. 24. nov. Dette møde skulle 

gerne ende ud i en konklusion på, hvad der skal være 

den kommende ledelsesstruktur. 

Ansættelsesfristen for en ny leder er d. 1. april 2022 

Der er noget der tyder på, at der ikke skal ske de store 

ændringer med ledelsesstrukturen, dog skal fokus for en 

kommende ledelse være, at der skal tiltrækkes flere ele-

ver til skolen. 

Ansvar  

 

Punkt 4 

 45 min 
D: Principgennemgang  

Indhold 

- Godkendt siden sidste møde: ”princip for elevtransport” Er 

vedhæftet.  

- Forældreansvar (genoptages ef ter redigering) Er vedhæftet. 

- Antimobbestrategi. Er vedhæftet.   
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- Overvejelse: skal der være et ensartet layout og udtryk på 

skolens principper? 

Til referat 

Elevtransport             godkendt 

Forældreansvar         godkendt med en enkelt rettelse 

Antimobbestrategi   udskydes til bestyrelsesmøde efter nytår 

 

Bestyrelsen godkender, at ledelsen udarbejder et bud på et mere 

ensartet layout, som kan bruges til skolens principper fremadret-

tet.  

Ansvar   

 

Punkt 5 

15 min 
O + D: Den nationale elevtrivselsmåling 

Indhold - De overordnede resultater på skoleniveau gennemgås 

Til referat 

- Jakob gennemgik resultatet af skolens nationale trivsels-

måling, som foregik i foråret kort efter corona-opstart 

Generelt er målingen tilfredsstillende for både 0. – 3. år-

gang og 4. – 6. årgang, og der er umiddelbart ikke tilba-

gegang i elevernes trivsel efter corona-perioden. 

Trivselsundersøgelsen er på det kommende lærermøde, 

hvorefter klasseteamene ser på tilbagemeldingerne på de 

enkelte årgange.  

Ansvar  

  

 

Punkt 6 

10 min 

O + D: Evt. og punkter til næste møde 

 

Indhold 

- Skolens sundhedspolitik trænger til en revision – skal kobles 

med princip om sundhed (slik og kager)  

 

- Princip om Mobil og brugen af  sociale medier (sammenskri-

ves og redigeres)  

 

 

- De små korte:  

• Favrskov budget vedtaget 

• Eventuelle tilbagemeldinger f ra forældremøder 

• Dialogmøde den 3. november 
 

Til referat 

- Skolens Sundhedspolitik bliver punkt på næste bestyrel-

sesmøde. Skolens Sundhedsambassadører Jette Jensen 

og Jette Steiniche deltager på bestyrelsesmødet. 

- Mobil og brugen af sociale medier kommer på det efter-

følgende møde 
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- De små korte:  

- Favrskov budget vedtaget 

 

- Eventuelle tilbagemeldinger f ra forældremøder 

Vicki - efterspørger fra forældremøde, hvorfor 

skoletandlæge ikke åbnes på Lilleåskolen, da det 

er til stor ulempe for mange familier at de forsat 

skal køre til Hammel. 

Jonas – debat i 2.a. omkring mere tid til madpak-

kespisning, da der er mange børn der kommer 

hjem med mad i madpakkerne – børnene har i alle 

klasser mindst 15 minutter til at spise i, hvilket 

burde være tilstrækkeligt. 

 

- Dialogmøde den 3. november 

Der er stadig muligt at tilmelde sig – skriv evt. til 

Jakob. 

 

Ansvar  

 

 

 

 

 


